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E7_AF_87_E8_8B_B1_E8_c67_468159.htm My first Job「我的第

一份工作」 My first job was at a cramming school. It was three

years ago when I just graduated from junior high school and finished

the entrance examination. since I had nothing to do that summer, I

decided to find a job, tasting the joy of independence. I was

responsible for answering the telephone and taking the message. I

worked eight hours a day, six days a week. The work was not difficult

nor heavy to me and I guess I did well. The most delighted thing was

perhaps that I could spend the money I earned all by myself. 我的第

一份工作是在一家补习班做事。那是三年前我刚从国中毕业

，考完联考时的事了。既然我那整个夏天都闲着没事，倒不

如找份差事，尝尝独立赚钱的快乐。 我负责接听电话且纪录

留言的工作。我一天工作八小时，一星期工作六天。那份工

作对我而言既不困难亦不沉重，所以我想我还满称职的。而

最令人快乐的事大概莫过于花全部由自己赚来的钱了！
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